	1. Antony wins a great victory over Octavius’s troops by having launched ………………on them.
a. An expected attack
b. A magic attack
c. A random attack
d. A surprise attack
انتوني ينتصر انتصاراً عظيماً على حصون اوكتافيوس بانهم اطلقوا عليهم هجوم مفاجئ 
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	1. After Antony wins a great victory over Octavius’s troops by having launched a surprise attack on them, he tells Cleopatra that:
a. His best friend who urged him to achieve this victory.
b. Her love will not spoil his life any more.
c. Her love urged him forward to attack the enemy. 
d. All false
بعد ان انتصر انتوني على حصون اوكتافيوس في الهجوم المفاجئ قال ان كليوباترا حبها هو الذي دفعه للامام لشن هجوم على العدو 

	




	1. The relation between Antony and Vetidius could be described as follows:
a. They were best friends but not any more after Antony's insistence to stay with Cleopatra.
b. Antony is greatly appreciative of Ventidius’s sincerity towards him, and Ventidius loves Antony even though Antony is rushing to meet his ruin. 
c. Ventidius is just a follower not a friend.
d.All false
العلاقة بين انتوني وفنتديوس توصف 
انتوني مقدر لاخلاص انتوني له وان فنتديوس احب انتوني حتى وهو مقبل على من هي سبب دماره

	




	1. When Antony had refused to go with Ventidius to wage war against Octavius( at the end of Act II), Ventidius had decided to employ a different strategy in his efforts to wean away Antony from Cleopatra. He:
a. Had managed to get in touch with Dollabella.
b. Had managed to get in touch with Antony’s wife, Octavia.
c. He had prevailed upon both of them to come with him to Alexandia in order to make an effort to prevail upon Antony to leave Cleopatra. 
d. All true.

عندما رفض انتوني ان يذهب مع فنتديوس لشن حرب ضد اوكتافيوس قرر اتخاذ استراتيجية مختلفة في جهوده لابعاد انتوني من كليوباترا وهي:
تمكن من الاتصال بدولابيلا
وتمكن من الاتصال بزوجة انتوني اوكتافيا
وكان قد اقنعهم معاً بان ياتوا الى الاسكندرية لكي يبذلوا مزيداً من الجهد على انتوني ليترك كليوباترا
طبعاً كل الاجابات صحيحة 

	




1. When Antony returns and meets Ventidius, he claims to have won victory:
a. With God's help
b. Because Octavius's soldiers were weak.
c. Without Ventidius’s help. 
d. All false
عندما عاد انتوني قابل فنتيديوس وقال له بانه حقق النصر
بدون مساعدة فنتديوس



1. Ventidius suggests that, on the basis of victory, Antony should:
a. Try to arrive at a suitable settlement with Octavius through someone from the Octavius army and a friend of Antony at the same time. 
b. Go on and follow Octavius.
c. Leave Cleopatra forever.
d. All false
فنتديوس اشار بان على اساس هذا النصر ان انتوني يجب ان
يقوم على تسوية جيدة مع اوكتافيوس من خلال احد الاشخاص من جيش اوكتافيوس ويكون صديق له في نفس الوقت


	
1. Upon Ventidius's suggestion, Antony thought of whom he can rely on from Octavius side. He remembered his intimate friend Dollabella. Ventidius says that Dollabella is now a supporter of Octavius. Antony says that Dollabella had left him because:
a. He was looking for more fame.
b. Antony had forbidden him to meet Cleopatra. 
c. Dolllabella does not want to hurt Antony's feelings
d. B and C
بناءً على اقتراح فنتديوس انتوني ليس لديه صداقات حقيقية من من اولئك اللذين الى جانب اوكتافيوس ومع ذلك هو يتذكر صديقه الحميم دولابيلا فنتديوس يقول دلابيلا هذا من مؤيدي اوكتافيوس الان فقال انتوني ان دولابيلا تركه بسبب:
ان انتوني منع دولابيلا من مقابلة كليوباترا
وان دولابيلا لايريد ايذاء مشاعر انتوني
يعني الاجابة b&c
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1. Antony feels delighted and thrilled to see Dollabella before him. Dollabella suggests that:
a. Antony should get reconciled with Octavius Caesar.
b. Antony should not leave Cleopatra.
c. Antony should divorce his wife Octavia.
d. All false
انتوني يشعر بالسعادة والسرور لانه راى دولابيلا امامه ويقترح عليه دولابيلا ان:
انتوني يجب ان يحصل على الصلح مع القيصر اوكتافيوس

	1. When Ventidius brings Octavia( Antony’s wife) and their two daughters into Antony’s presence, Antony:
a. Became very happy to see them.
b. Got very angry at Ventidius.
c. Does not make any move
d. All true
عندما احضر فنتديوس اوكتافيا زوجة انتوني وابنتيه وقدمهن الى انتوني. انتوني 
(يعني ايش ردة فعله)
لم يبدي اي حركة 
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1. Octavia speaks and asks Antony if he recognizes her . Antony replies that:
a. She is Octavius’s sister.
b. She is his daughters' mother.
c. She is his own wife.
d. She is totally unknown
اوكتافيا تحدثت الى انتوني وسألته هل عرفها رد عليها انتوني :
انها اخت اكتافيوس


	1. As Antony is put in front of two choices either to take Octavia's side or Cleopatra's side, Ventidius says that both …………………….demand that Antony should take the side of Octavia. 
a. Pity and love
b. Pity and fatherhood
c. Pity and loyalty
d. Pity and justice
انتوني وضُع امام خيارين اما ان يأخذ جانب اوكتافيا او جانب كليوباترا قال له فنتديوس ان كلا من ...العدالة والشفقة....... مطلوب منه ويجب عليه ان يتجه بجانب اوكتافيا
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	هذي بعض من خلاصة المحاضرة 11
Cleopatra sent a few diamonds among Antony’s commanders**
معناها ان كليوباترا ارسلت بعض الالماس لقادة انطوني

Ventidius bluntly refuses to accept any gift sent by Cleopatra**
فينتيديوس اعترض ولم يوافق على اي هدية من كليوباترا

Cleopatra sent the ruby bracelet to Antony**
كليوباترا ارسلت سوار ياقوت لانطوني

Antony tries to tie ruby bracelet on his arm but is un able to do**
انتوني حاول ربط سوار الياقوت على يده لكن لم يستطع

Alexes suggests to Antony this bracelet should be tied on Antony's arm bythe person who sent it**
اليكسس اشار لانتوني قائلاً: هذا السوار يجب ان يربطه بيد انتوني الشخص اللذي ارسله 
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1. After this discussion and when Octavia urges her children to approach their father, Antony:
a. Expresses his regrets to his wife but insists on staying with Cleopatra.
b. Expresses his regret to his wife and promises to leave Cleopatra.
c. Neglects the children and treats them with no pity.
d. All false

بعد هذا الحوار اوكتافيا حثت اطفالها للذهاب الى والدهم انتوني :
عبر لزوجته عن ندمه ووعدها بترك كليوباترا


2. After a confrontation takes place between Cleopatra and Octavia, Cleopatra’s heart begins to sink at the thought that:
a. Antony will not leave her even if he is back to his wife.
b. Octavia has got back her husband and that Cleopatra is going to lose her lover. 
c. Antony will divorce Octavia.
d. All false

بعد المواجهة التي حدثت بين اوكتافيا وكليوباترا بدأ قلب كليوباترا يغرق في التفكير بأن: اوكتافيا ستستعيد زوجها وكليوباترا تفقد حبيبها
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